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     Protokół Nr 93/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 26 lutego 2020 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 14:15 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu).  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu 

2.Alicja Prill  -  Wicestarosta  

3. Mariusz Norsesowicz   - Członek Zarządu 

4.Mariusz Kuziel    -  Członek Zarządu 

5.Wioletta Drzewińska   - Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

2. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

3. Marzena Smolarek – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 8 sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

użyczenia pomiędzy Zespołem Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu  

a Domem Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

 Rozpatrzenie w pkt. 9 sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie  zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany  

w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok oraz 

zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2020 

rok. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Kolejno: 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 



2 
 

3. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu 

w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla ucznia klasy 1 LO od 

24.02.2020r. do 26.06.2020r. 

4. Podpisanie aneksu nr RPZP.05.04.00-32-0003/18-04 do Umowy o dofinansowanie 

Projektu „Przebudowa drogi powiatowej nr 2152Z na odcinku Barlinek – Ożar” Nr 

RPZP.05.04.00-32-0003/18-00 w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020. 

5. Wyrażenie zgody na złożenie wniosku oraz zawarcie umowy użyczenia nieruchomości 

położonych na działce nr 147 obręb Rów, gmina Myślibórz oraz 219/2 i 156/1 obręb Krusze, 

gmina Myślibórz. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie  udzielenia 

pełnomocnictwa. 

7. Zapoznanie się z odpowiedzią Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. na zapytania zgłoszone na posiedzeniu Zarządu Powiatu  

w dniu 18.02.2020r. 

8. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy użyczenia pomieszczeń pomiędzy Zespołem 

Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu a Domem Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie  zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2020 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2020 rok. 

10. Sprawy różne 

11. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Kolejno: 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego Panią Marzenę Smolarek  

o przedstawienie informacji dotyczący zagrożenia związanego z koronawirusem. 

 

Marzena Smolarek – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny 

Odniosła się do kwestii rozpoznania objawów choroby. Przekazała informacje dotyczące 

nadzoru nad osobami, które mogą być zarażone wirusem. Poinformowała, że oprócz 

zachorowań w Chinach stwierdzono zachorowania w europie, szczególnie we Włoszech. Nie 

ma jednoznacznego stanowiska WHO i są jedynie podejrzenia, że wirus, który wystąpił we 

Włoszech nie jest endemicznie związany z wirusem z Chin. Podała informację o przypadku 

pacjenta , który zachorował we Włoszech. 

Przekazała, że Inspekcja jest przygotowana pod względem proceduralnym. Przeprowadzone 

zostały symulacje zdarzeń wspólnie z pogotowiem ratunkowym dotyczące zaistnienia 

podejrzenia zarażenia. 

Podała szczegóły postępowania w tej kwestii. Jeżeli wystąpi podejrzenie i objawy chorobowe 

takie jak gorączka, duszności i objawy grypopodobne pacjent specjalistyczną kolumną 

zostanie przewieziony do szpitala zakaźnego. W Województwie Zachodniopomorskim 

szpitale jakie mają wydzielone oddziały zakaźne to szpital w Szczecinie na ul. Arkońskiej, 

Szpital w Koszalinie i Wałczu. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy istnieje możliwość sprawdzenia ilości dzieci uczęszczających do  szkół Powiatu 

Myśliborskiego, które spędziły ferie zimowe w rejonach zagrożonych korona wirusem? 

 

Marzena Smolarek – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny 

Wyjaśniła, że obowiązuje ochrona danych osobowych. Podała przykład przeprowadzenia 

wywiadu z osobami, które powróciły z tych terenów, które odmówiły podania szczegółów 

odbytej podróży.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że należy być przygotowanym na wystąpienie takiego zagrożenia.  

 

Marzena Smolarek – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny 
Poinformowała, że uprawnienia Inspekcji Sanitarnej, są takie, że jeżeli osoba sama dokona 

zgłoszenia i chce zasięgnąć szczegółowych informacji to Inspekcja takie przekazuje i jest 

przeprowadzone dochodzenie epidemiologiczne. Przekazała, że musi być uzasadnienie do 

prowadzenia działań, czyli objawy chorobowe, kontakt z obszarami zagrożonymi lub 

osobami, które tam przebywały. 

Przekazała, że można prowadzić działania profilaktyczne. Oprócz informacji na tablicach 

ogłoszeń i stronach internetowych udzielane są telefoniczne informacje w tym zakresie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o zorganizowanie spotkania informacyjnego dla dyrektorów wszystkich szkół  

i placówek Powiatu Myśliborskiego. 

 

Marzena Smolarek – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny 
Poinformowała, że takie spotkanie zostanie zorganizowane. Zaproponowała termin spotkania 

na dzień 28.02.2020r. 

Odniosła się do procedur postępowania w przypadku osób, które przebywały na terenach 

zagrożonych wirusem. Jeżeli osoby te nie mają objawów chorobowych nie może im zostać 

narzucona obowiązkowa kwarantanna. 

Podała informacje dotyczące profilaktyki jaką należy stosować, aby uniknąć zagrożenia 

zarażeniem. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył kwestię poinformowania dyrektorów jednostek powiatowych na temat profilaktyki  

i sposobu postępowania w przypadku wystąpienia zagrożenia. 

 

Marzena Smolarek – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny 
Podała informacje o statystyce zachorowań i zgonów dotyczących koronawirusa. 

Największym niebezpieczeństwem jest fakt, że jest to wirus nie do końca poznany. 

Koronawirusy mogą mutować co jest bardzo niebezpieczne. Przekazała, że akcje 

profilaktyczne są jak najbardziej wskazane w tym przypadku. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na ilość zachorowań na koronawirusa i szybkość rozprzestrzeniania się 

zarażeń.  
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że należy do tego problemu podejść poważnie  bez napięcia i wywoływania 

publicznej paniki. 

 

Marzena Smolarek – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny 
Przekazała, że należy ludność uspokajać i przekazywać wszelkie informacje, gdyż niewiedza 

jest elementem do niepokoju. Na ten moment dwa laboratoria w Polsce wykonują badania, 

kolejnych 6 jest przygotowywanych. Podała informacje na temat wykonywania badań. 

Zwróciła uwagę, że sytuacja na temat podawanych danych bardzo dynamicznie się rozwija.  

Podała informacje dotyczącą wyposażenia jednostki w środki ochrony osobistej. 

Odniosła się do zabezpieczenia szpitali w kwestii dotyczącej chorób zakaźnych. 

 

Członek Zarządu  - Mariusz Norsesowicz 

Odniósł się do sprawy dotyczącej sposobu zarażenia wirusem. 

 

Członek Zarządu  - Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy są wydane procedury postępowania w przypadku wystąpienia zagrożenia? 

 

Marzena Smolarek – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny 
Odpowiedziała, że są procedury postępowania w przypadku chorób wysoce zakaźnych. 

Podała informacje w tej sprawie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad.3 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu  

w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla ucznia klasy 1 LO od 

24.02.2020r. do 26.06.2020r. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazała, że proponuje się 

zorganizowanie nauczania indywidualnego w wymiarze 13 godzin tygodniowo. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualnego dla ucznia 

klasy 1 LO Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu  od 24.02.2020r. do 

26.06.2020r. w wymiarze 13 godzin tygodniowo. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.4 

Podpisanie aneksu nr RPZP.05.04.00-32-0003/18-04 do Umowy o dofinansowanie 

Projektu „Przebudowa drogi powiatowej nr 2152Z na odcinku Barlinek – Ożar” Nr 

RPZP.05.04.00-32-0003/18-00 w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że w związku ze 

zmianą organizacyjną w Starostwie w zakresie zarządzania drogami usunięto z umowy 

realizatora projektu tj. „Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego Dział Zarząd 

Dróg Powiatowych”. Złożył wyjaśnienia dotyczące realizacji przedmiotowej inwestycji.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o zakres inwestycji? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Podał informacje dotyczące lokalizacji i zakresu planowanych do realizacji prac. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego aneksu do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.5 

Wyrażenie zgody na złożenie wniosku oraz zawarcie umowy użyczenia nieruchomości 

położonych na działce nr 147 obręb Rów, gmina Myślibórz oraz 219/2 i 156/1 obręb 

Krusze, gmina Myślibórz. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazała, że w chwili obecnej 

trwa procedura wygaszenia trwałego zarządu. Projekt umowy zostanie zawarty pomiędzy 

Starostą reprezentującym Skarb Państwa a Dyrektorem ZSPiO w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie przedmiotowego wniosku oraz zawarcie umowy 

użyczenia nieruchomości. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie  udzielenia 

pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

Powiatu Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital Barlinek Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Barlinku na Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników 

Spółki w dniu 28 lutego 2020 roku. 

Przedmiotem zgromadzenia wspólników jest min. podjęcie uchwały w przedmiocie 

podwyższenia kapitału zakładowego spółki o kwotę 200.000,00 zł i objęcia nowych udziałów 

w podwyższonym kapitale zakładowym przez Wspólnika Gminę Barlinek. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa Andrzejowi Potyrze – Staroście Myśliborskiemu 

podejmując uchwałę Nr 93/352/2020 z dnia 26 lutego 2020 roku w sprawie  udzielenia 

pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.7 

Zapoznanie się z odpowiedzią Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. na zapytania zgłoszone na posiedzeniu Zarządu Powiatu  

w dniu 18.02.2020r. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe pismo. 

 

Członek Zarząd – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, na wzrost kontraktu szpitala od 2014 roku. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do odpowiedzi Prezesa w sprawie wpisów na portalach społecznościowych.  

 

Członek Zarząd – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że mieszkańcy z imienia i nazwiska opisywali niepokojące informacje  

w związku z tym, istnieje możliwość ich sprawdzenia przez Prezesa spółki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że Prezes powinien przedstawić informacje o podjętych działaniach w tej 

sprawie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 

 

Ad.8 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy użyczenia pomieszczeń pomiędzy Zespołem Szkół  

i Placówek Oświatowych w Myśliborzu a Domem Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformowała, że umowa 

dotyczy użyczenia pomieszczeń w budynku po byłej Poradni. Przekazała, że pomieszczenia 

są odświeżane w ramach zajęć praktycznych. 

 

Skarbnik Powiatu- Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że w pomieszczeniach zostanie dokonana wymiana instalacji elektrycznej. 

Aby dyrektor mógł podpisać umowę z wykonawcą koniecznym jest zawarcie umowy 

użyczenia pomieszczeń. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie  zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2020 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2020 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu- Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Złożyła wyjaśnienia do 

poszczególnych wniosków. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu Nr 93/353/2020 z dnia 26 lutego 2020 roku w sprawie  zmiany budżetu  

i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2020 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2020 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 10 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę, że na wyjazdowym posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 27 stycznia br. 

Zarząd przychylił się do wniosku dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach dotyczącego remontu i przebudowy pomieszczeń z prysznicami znajdującymi się 

na I piętrze ośrodka. Poprosił, aby dokumenty w tej sprawie zostały przygotowane na 

posiedzenie Zarządu Powiatu.  

 

2. Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poinformował, że ciągnik należący do Wydziału Dróg Starostwa Powiatowego uległ 

ponownej awarii i koszt remontu oszacowano na kwotę ponad 4 000,00 zł. 

Zawnioskował, aby dokonać zakupu nowego ciągnika na potrzeby Wydziału. Zwrócił uwagę, 

na oszczędności związane z zimowym utrzymaniem dróg. Zaproponował, aby część środków 

zostało przeznaczone na zakup ciągnika. Zwrócił uwagę, na możliwość wzięcia kredytu lub 

zakup ciągnika w ramach lesingu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra  

Przekazał, że należy przeanalizować sytuacje w wydziale dotyczącą wydatkowania środków 

finansowych i realizacji poszczególnych zadań dotyczących utrzymania dróg powiatowych. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że zakup ciągnika na raty lub wzięcie w leasing wiąże się z tym, że będzie to 

umowa dłużna i ma cechy kredytu. Wskaźniki nie pozwalają na zaciąganie dodatkowych 

zobowiązań finansowych. Odniosła się do kwestii wykazania zobowiązań i spełniania 

wskaźników.  

 



8 
 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że korzystniejszą formą będzie zakup gotówkowy. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

W zawiązku z tym zawnioskował o zakup ciągnika za gotówkę. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że należy znaleźć źródło sfinansowania zakupu przedmiotowego sprzętu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że Wydział Dróg wymaga wsparcia, gdyż jest on strategiczny pod względem 

utrzymania dróg.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do kwestii zakupu nowego sprzętu. Zwrócił uwagę, że powinien być on 

uniwersalny, aby pracownicy mogli bez przeszkód wykonywać różne zadania, np. remonty 

cząstkowe dróg oraz koszenie traw. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła kwestię utrzymania dróg. Poprosiła o interwencję na ul. Zielonej w Dębnie  

w sprawie uzupełnienia nawierzchni pobocza drogi.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poruszył temat związany z wykonywaniem przez pracowników pracy w Wydziale Dróg. 

Zwrócił uwagę, że jest ona bardzo ciężka i należy ja docenić. Odniósł się do sytuacji na rynku 

pracy. Wielu z pracowników otrzymują oferty zatrudnienia i należy przeanalizować 

możliwość zwiększenia wynagrodzeń dla pracowników. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zgodziła, się, że wydział wymaga doposażenia oraz zwiększenia zatrudnienia i zwiększenia 

stawek wynagrodzeń dla pracowników. 

  

3. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zawnioskowała o zaproszenie na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu w dniu 9 marca 2020 

roku Dyrektor Zespołu Nr 1 w Dębnie Panią Elizę Agopsowicz. 

Poprosiła, aby dyrektor przygotowała następujące informacje: 

 

1. Koncepcja rozwoju szkoły w oparciu o przygotowanie nowego arkusza 

organizacyjnego na lata 2020/2021. 

2. Jakie oddziały w szkole zostaną utworzone. 

3. Jak dyrektor promuje szkołę. 

4. Jaki jest wymiar zatrudnienia w ponadwymiarze wszystkich nauczycieli pracujących 

w jednostce. 

5. Wstępny projekt arkusza organizacyjnego na nowy rok szkolny. 

6. Informacja o naborze do szkoły. 

7. Co zostało zrobione z wyposażeniem byłego technikum gastronomicznego w Dębnie. 

8. Informacja dotycząca funkcjonowania boiska „Orlik” przy jednostce. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że wszyscy dyrektorzy szkół mają za zadanie przedstawić informacje na 

temat naborów, kierunków i koncepcji funkcjonowania jednostek. 

 

4. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poruszył kwestię dotyczącą prowadzonej przycinania drzew w m. Rychnów. Wskazał 

fragment drogi, gdzie powinna zostać przeprowadzona. 

Poprosił o przycięcie gałęzi na drodze z Mostkowa do Dziedzic. 

Poprosił o montaż spowalniacza na ul. Szosowej w Barlinku. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował o pracach jakie planuje się wykonać na ul. Szosowej w Barlinku. Przekazał, że 

zostanie wykonany spowalniacz na przedmiotowej drodze. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 11 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15:15 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1.  Andrzej Potyra   -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 

 


